
Pionirska problemska
konferenca

Pionir
v prometu

V začetku oktobra je bila ob tednu otroka v
prostorih SO Ljubljana-Šiška pionirska pro-
blemska konferenca na temo »PIONIR V
PROMETU«. Konferenci so poleg delega-
tov pionirskih odredov občine Ljubljana-
Šiška in mentorjev odredov prisostvovali
predsednik republiškega sveta za preven-
tivo in predsednik občinskega sveta za
vzgojo v cestnem prometu Ciril Senčar.
predstavnik postaje milice Ljubljana-Šiška
Cveto Devetak, sekretarka OZPM Iva Ka-
stelic, predsednica sveta Zveze pionirjev
občine Marija Jovanovič in Anja Musar,
predsednica občinskega odbora pionirjev.

Če smo v Jugoslaviji imeli leta 1955 nekaj
nad 50.000 motcKnih vozll, jih imamo sedaj
samo v Sloveniji desetkrat toliko. Osebni av-
tomobili. tovornjaki. avtobusi, motorna ko-
lesa in kolesa so zasedli naše ceste. zatrpali
naša mesta. Gnečo povečuje še tranzitni
promet iz zamejstva, da pa bo slika še ja-
snejša, se je, spričo bencinske krize. število
kolesarjev povečalo že nad 700.000. Vse to
|e navedla Urška Županec v svojem poroči-
lu. ki je bilo tudi osnova za razpravo. Pov-
zela \e še podatke. da na naših cestah za
posledicami prometnih nesreč vsako leto
umre več kot 60 otrok. to je kar za dva ra-
zreda mladih življenj. Prav o tem so pionirji
razpravl|ali v vseh 18 pionirskih odredih. pri
čemer so kritično analizirali svoje in napake
odraslih. Po živahni razpravi, ki je osvetlila
probleme v prometu na vsem področju ob-
čine Ljubl)ana-Šiška, so povzeli naslednje
sklepe:

— pionirji bodo upoštevali prometna pra-
vila. se podrejali zahtevam prometnih pred-
pisov in tako ludi sami prispevali k zmanjša-
nju števila prometnih nesreč;

— v svojih odredih bodo opozarjali tiste
pionirje. ki ne upoštevajo prometnih pravil: v
primerih, da jih le-ti ne bodo upoštevali,
bodo obvestili starše. Če pa še to ne bo za-
leglo, bodo o njih razpravljali na odrednih
konferencah ali pa proti n)im uvedli vzgojni
ukrep;

— vse leto bodo v vseh odredih opravljali
pionirsko prometno varnost, da bodo pionirji
varno hpdili v šolo Na vseh nevarnih poteh
bodo zahtevali nošenje svetlobnega znaka
— kresničke;

— potrudili se bodo, da bo sleherni pionir
uporabljal samo varno kolo z vso opremo

V res izredno plodni razpravi so pionirji še
predlagali, naj bi pristojni pregledali cestni
odsek Gameljne — Vodice, kjer za varnost
pešcev in kolssarjev ni poskrbljeno: da naj bi
bila avtobusna postajališča na medkrajev-
nih progah tudi označena z rumeno barvo in
da naj bi avtobus štev. 16 obračal v Spodnjih
Gameljnah. Želijo imeti tudi svojega dele-
gata v svetu občine.
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